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Geacht college 

 

Dank voor uw brief van 7 april 2023, uw antwoord op de brief van het 

voltallige Platform aan u van 27 maart 2023. 

 

In die brief drongen  

Niels van der Boom, secretaris Stichting Polderpioniers Flevoland 

Prof. Dr. Tjard de Cock Buning, voorzitter IJsselmeervereniging 

Diana van Diepen, secretaris Stichting Regenboogbuurt Almere 

Leo Dubbelaar, secretaris Cuypersgenootschap 

Michiel Hegener, woordvoerder Platform Behoud De Trekvogel 

Jan-Melle Liscaljet, directeur Cultuurfonds Almere 

Karel Loeff, directeur Heemschut 

Ben te Raa, secretaris Heemschut Flevoland 

en Mark Wiechmann, Stichting DKOR – Kunstambassadeurs 

er bij u op aan te wachten met het geven van groen licht voor de sloop van het 

voormalige gebouw van de Rijksdienst voor de IJsselmeerpolders aan 

Oostvaardersdiep 16, en zo tijd te creëren om oplossingen te vinden. 

 

En wat doet u? Op 30 maart geeft u groen licht voor de sloop. 

 

Daarmee bevestigt u de indruk dat de gemeente Almere graag wil dat het 

gebouw wordt gesloopt. 

 

Die indruk bestond al sinds uw besluit van 2 maart 2022 om van het pand geen 

gemeentelijk monument te maken. Iedereen kan daarin lezen dat de gemeente 

het belang van de eigenaar, Flevo-landschap, centraal stelt. Uw oordeel dat het 

gebouw niet monumentwaardig is viel bij Flevo-landschap vast heel goed, maar 

daarbuiten niet. We verwijzen u naar www.de-trekvogel.nl en dan vanaf het 

kopje meningen over De Trekvogel. Als u dat leest en ook de commentaren van 

ondertekenaars van onze petitie en tenslotte de uitvoerige waardestelling van 

Isabel van Lent uit 2021 ziet u dat het pand volgens velen zeer 

monumentwaardig is.  
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Daar voegen we nog dit commentaar van www.de-trekvogel.nl/situatie.html aan 

toe: 

 
Roelof Balk schreef op LinkedIn: “De Trekvogel is architectonisch niet van 

verbluffende schoonheid, het gebouwtje is niet indrukwekkend van statuur en ook 

geen toonbeeld van vernieuwende technieken. Het is juist overrompelend eenvoudig 

en lief. Onschuldig ook. En dat is nu juist de clou: die eenvoud staat voor een stukje 

geschiedenis en dat mag je niet zomaar weggooien.”  Of zoals Isabel van Lent schreef 

in haar Waardestelling: "Er is sprake van architectuurhistorische waarde vanwege de 

typologie, zeldzaamheid en cultuurhistorische betekenis. Deze zit echter niet in een 

unieke of baanbrekende bouwmethode en/of ontwerp." 

 

We wijzen u erop dat het restaureren van het voormalige dienstgebouw van de 

Rijksdienst voor de IJsselmeerpolders niet buitengewoon duur is, zie deze 

offerte die het Platform liet maken. Dat is alleen voor de buitenzijde, maar dat 

is dan ook het enige deel dat om serieuze restauratie vraagt. De binnenzijde, 

die Flevo-landschap aan niemand wil laten zien, is in uitstekende conditie. ‘De 

vervallen staat waarin het gebouw verkeert’, zoals u schreef in uw besluit van 2 

maart 2022, gaat over de buitenzijde en is het gevolg van 26 jaar geen 

onderhoud plegen. Daar had u de eigenaar op moeten aanspreken. Maar in 

plaats daarvan beloonde u Flevo-landschap voor dat gedrag door geen 

monumentstatus te geven en nu weer door de sloop te faciliteren. 

 

Zoals u weet heeft staatssecretaris Uslu van OCW vorige week opdracht 

gegeven aan de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed om met een versnelde 

procedure te bezien of het voormalige RIJP-gebouw kan worden aangewezen 

als Rijksmonument. Als dat gebeurt moet de sloop per direct worden stilgelegd 

en kan de door velen gewenste restauratie beginnen. Daarvoor is ook nodig 

dat het oorspronkelijke Gispen-meubilair uit 1964 uit het pand zorgvuldig 

wordt bewaard, en zo ook het papierwerk met de telgegevens uit de jaren dat 

het pand dienst deed als uitvalsbasis voor vogeltellingen. Wij vertrouwen erop 

dat de afdeling Erfgoed van de gemeente meubilair en telgegevens heeft veilig 

gesteld met het oog op de restauratie die er mogelijk aan zit te komen. 

 

Platform Behoud De Trekvogel 

Michiel Hegener, woordvoerder 
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